CS-2450N-A/V



GOLDEN WHEEL

特點 SPECIAL FEATURES

具備雙押腳,與狗齒交互上下送料,車縫順暢自如,縫目均匀美觀,可提高縫制質量。

Walking foot and feed dog assured uniform and beautiful stitches to be obtained.

特點 SPECIAL FEATURES

筒型的設計, 適用於縫制筒狀之物品。

The cylinder bed design, suitable for stitching tubular articles.

特點 SPECIAL FEATURES

開啓式的車頭頂蓋, 易于維修工作之處理。

Open type of top cover simplified the maintenance.

特點 SPECIAL FEATURES

采用經過改良的構造&設計,增加了性能&強度,幷提高了耐久性,易于保養 &維修。

Applied the newly improved device, so increased the function & durability, and simplified the maintenance.

特點 SPECIAL FEATURES

適用於縫制難以送料的中厚~厚物料。例如:潜水服,鞋類,皮革制品,防水衣,.....等。

Suitable for stitching the elastic & stretch materials that are difficult to feed when sewn, such as: diving suits, shoes, boot, sails, tarpaulins,etc..



可縫制鞋類 Suitable For Shoes



可縫制皮革 Suitable For Leather

規格/SPECIFICATIONS:

GOLDEN WHEEL

型號 Model	Ö	**	Ţ	Ī	<u> </u>	
	最大縫速	最大縫目	使用針	針棒行程	押腳提升(/膝)	人字縫寬度
	Max. Speed	Max.Stitch Length	Needle System	Needle Bar Storke	Lifting Of Presser Foot (Knee)	Width Of Zigzag
	S.P.M.	mm		mm	mm	mm
CS-2450N	2500	5	DP × 17	34	10	9
CS-2450N-A/V	2500	5	DP × 17	34	10	9

啓翔股份有限公司

CHEE SIANG INDUSTRIAL CO.,LTD. www.golden-wheel.com

No.32, Wu Chuan 7th Road, Wu Ku District 24890, New Taipei City, Taiwan.

Tel: (+886)2-22999518 Fax: (+886)2-22999519 E-mail: cheesiang@golden-wheel.com

若因本系列産品的進一步改進,目録中的規格變化恕不另行通知

The specification listed in this catalog are subjected to change without notice.